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O.BOK.0003.18.2013                                                                        Gostyń, 7 stycznia 2014 r. 

 

 

Pan 

Jerzy Woźniakowski  

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Gostyniu  

  

Nawiązując do wniosków i zapytań radnych zgłaszanych podczas XXXIII sesji Rady 

Miejskiej w Gostyniu 20 grudnia 2013 r., poniżej informuję: 

 

Radna Elżbieta Śląska: 

1) W imieniu mieszkańców zwróciła się z wnioskiem o remont przejazdu kolejowego  

w kierunku ul. Poznańskiej. Poprosiła, aby skierować wniosek do odpowiednich władz 

PKP. 

Odpowiedź: 

Informuję, że wniosek został przekazany do PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. w Ostrowie 

Wlkp. Wydział Rozwoju i Inwestycji dodatkowo 14 listopada 2013 r. wystosował pismo  

do Marszałka Województwa Wielkopolskiego o rozważenie możliwości współfinansowania 

przebudowy ul. Poznańskiej wraz z remontem przejazdu kolejowego.  

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

2) Odnośnie środków w budżecie na utwardzenie terenu na osiedlu Gawrony przy 

garażach zapytała, czy coś zostało już wykonane? Przypomniała, iż zgłaszała wnioski, 

aby ograniczyć parkowanie samochodów przy placu zabaw. Samochody nadal tam 

stoją. 

Odpowiedź: 

25 listopada 2013 r. ukończone zostały prace związane z utwardzeniem placu przy garażach 

na Osiedlu Gawrony. Prace zostały wykonane przez firmę "JONA - BUD" Rafał Kawczyński 

z Podrzecza za sumę 25.842,36 zł. Jednocześnie informuję, że Wydział Gospodarki 

Komunalnej rozważy możliwość ustawienia słupków uniemożliwiających postój pojazdów 

przy placu zabaw. 

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

3) W imieniu mieszkańców ul. Truskawkowej zgłosiła wniosek o remont chodnika. 
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Odpowiedź: 

Wydział Gospodarki Komunalnej informuje, że nie posiada środków finansowych  

na wykonanie remontu chodnika ul. Truskawkowej w Gostyniu. Jednocześnie należy 

zaznaczyć, że powyższe zadanie nie znalazło się we wnioskach do budżetu na rok 2014 

przedstawionych przez Radę Osiedla Prawobrzeżnego Gostynia. 

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Radny Piotr Radojewski w nawiązaniu do wniosku radnej Elżbiety Śląskiej i sytuacji, gdyby 

doszło do naprawy przejazdu kolejowego, zwrócił uwagę, iż zgłaszany jest szereg 

wątpliwości, co do łuku chodnika i drogi, który jest zaraz za przejazdem w kierunku miasta. 

Wiele dużych samochodów najeżdża na chodnik, co powoduje niebezpieczeństwo. Przy 

skręcie w prawo są dwa pasy i rzadko przestrzegany jest nakaz podporządkowania. 

Odpowiedź: 

Informuję, że wniosek został przekazany do Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Poznaniu. 

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Radny Leszek Dworczak poprosił, aby po zimie przymierzyć się do naprawy nawierzchni 

ronda Solidarności. 

Odpowiedź: 

Wniosek został przekazany do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Poznaniu. 

Jednocześnie informuję, że sprawa złego stanu nawierzchni ronda Solidarności, jak również 

ronda Czarnego Legionu została przedstawiona 11 grudnia 2013 r. na posiedzeniu Komisji ds. 

bezpieczeństwa ruchu drogowego na drogach powiatowych i gminnych z prośbą  

o interwencję do administratora. 

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Radny Jerzy Woźniakowski w kwestii Automobilklubu Leszczyńskiego zwrócił się  

z wnioskiem, aby Burmistrz zorganizował robocze spotkanie radnych. 

Odpowiedź: 

Informuję, że spotkanie zostanie zorganizowane w pierwszym kwartale 2014 r.  

Opracowała: Justyna Sarbinowska, Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 

Burmistrz 

/-/ mgr inż. Jerzy Kulak 


